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HOOLEKOGU KOOSOLEKU PROTOLL     10.04.2024 
 
Algus: 17:30, lõpp 18:33.  
Toimumiskoht: Elva Gümnaasiumi Tartu mnt õppehoone direktori kabinet 
 
Osalejad:  
Annika Jesin    (I kooliastme vanemate esindaja); 
Maris Järveoja   (II kooliastme vanemate esindaja); 
Kerly Nahkur   (III kooliastme vanemate esindaja); 
Kalle Roio   (IV kooliastme vanemate esindaja); 
Pille Rebane   (I-II kooliastme õppenõukogu esindaja); 
Revo Lastik   (III-IV kooliastme õppenõukogu esindaja); 
Kaur Hansen   (õpilasesinduse esindaja). 
Leelo Suidt  (kooli pidaja esindaja); 
Taimi Akkel   (vilistlaskogu esindaja). 
 
 
Üheksast hoolekogu liikmest kohal üheksa, hoolekogu on otsustusvõimeline. 
 
Koosolekul osalesid:  Marek Sammul   (Elva Gümnaasiumi direktor) 
   
 
Koosoleku juhataja: Kalle Roio ja Marek Sammul 
Protokollijad: Taimi Akkel ja Kalle Roio  
 
Päevakord:  
 
1. 4.klasside üleviimine üldõppele 
  
2.  Kaugõppe ületoomine  Tartu mnt.  õppehoonesse 
 
3. 6. klasside üleviimine Tartu mnt. õppehoonest  Puiestee tänava õppehoonesse 
 
4.  Uus õppekava 2024 sügisest 
 
5. Võimalikud parandused ja täiendused kooli kodukorras 
 
6.  E-eksamiteks ettevalmistus 
 
7. Koha peal algatatud/tõstatatud teemad, küsimused. 
 
 
1.  4.klasside üleviimine üldõppele. 
 
Arutelu:  Marek Sammul: Üldõpe – tegemist on õppeviisiga, mis tagab lastele elulisema ja praktilisema hariduse läbi 
lõimitud õppeainete ja paindliku ning liikuva tunniplaani.  
Üldõppele üleminek on suur väljakutse klassiõpetajatele, sest heade eesmärkide täitmiseks tuleb erinevaid aineid 
võimalikult hästi põimida. Oluline on õpetajate vaheline meeskonnatöö.  
Klassiõpetajaid on koolile lihtsam leida, kui aineõpetajaid. Hetkel on kokkulepe koostööks saavutatud kolme uue 
klassiõpetajaga.  
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2-3.   Kaugõppe ületoomine  Tartu mnt.  õppehoonesse ja   
6. klasside üleviimine Tartu mnt. õppehoonest  Puiestee tänava õppehoonesse. 
 
Arutelu: Marek Sammul: Neid kahte päevakorrapunkti on mõttekas vaadata koos ja arutelu on informatiivne, et teha 
väikseid otsuseid suurte otsuste sees.  
Kaugõppijate psühholoogiliseks toetamiseks peaks neile leidma võimaluse õppimiseks Tartu mnt. õppehoones, kus 
paraku valitseb ruumipuudus. Võimalikuks lahenduseks on viia 6. klassid   Tartu mnt. õppehoonest Puiestee tänava 
õppehoonesse ehk teha vahetus. Sellisel juhul paraneks ka logistika ehk õpetajate hulk, kes kahe koolimaja vahel 
liiguvad.  
Paraku õpetajatele see mõte ei meeldi. 
 
Revo Lastik (23 aastase staaziga gümnaasiumi õpetaja ja gümnaasiumi õpetajate esindaja)  -  Õpetajate vastuseis 
6.klasside Puiestee tänava õppehoonesse toomisele on väga suur, sest vähesest infost tulenevalt domineerib hirm ja 
ebakindlus võimalike muutuste ees.  
Kalle Roio (IV kooliastme vanemate esindaja) – lapsevanemad eeldavad, et 6.klass jääb Tartu mnt. õppehoonesse.  
Marek Sammul – Mõte vahetuseks ei ole kivisse raiutud. Õppehoonete ruumide analüüs on lõppjärgus.  
Jutuajamised ja arutelud õpetajatega on ees ja jätkuvad.  
Info liikumine: õpetajad- >kooli pidaja-> hoolekogu-> lapsevanemad.  
 
4.  Uus õppekava sügisest 2024 a. 
Arutelu: Marek Sammul: peame jätkama uue õppekavaga. Mingeid kardinaalseid muudatusi me ei plaani, aga tahame 
rohkem tähelepanu pöörata algklassides lugemisele, hiljem kirjutamisele ja audio-visuaalsele enseväljendusele ning 
läbi kogu stuudiumi digioskustele. Gümnaasiumi õppesuunad jäävad samaks ja suundadega ka jätkame, suundade sees 
on vaja aga teha korrastustööd.  

 

 
 
Slaid - teematilise ajurünnakute tulemus. 
 
5. Võimalikud parandused ja täiendused kooli kodukorras. 
 
Marek Sammul: Kodukorda tahame teha mõned parandused. 
5.1) Väike, aga ilmselt palju pahemeelt tekitav muudatus on plaanis seoses telefonidega - on settinud soov Puiestee 
majas järgmisel aastal tekitada kord, et iga tunni alguses õpilased panevad telefonid ära hoiukasti. 
Tartu mnt.õppehoones telefonide vabad tunnid toimivad. Problemaatiliseks on läinud telefonide kasutamine alates 
6.klassidest.  Kool ei ole suutnud jõustada reeglitest kinnipidamist.   
Kooli juhtkond, õpetajad ja hoolekogu pooldab tundide ajal telefonidele  0 (null) tolerantsi kehtestamist! 
Otsused on vaja langetada hiljemalt enne uue õppeaasta algust ehk augustis 2024.a.  
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5.2) Peame kodukorda lisama muudatuse, et koolil on õigus koolis keelatud esemete ja ainete omamise kahtluse korral 
õpilaste kapid läbi otsida. 
Puiestee tänava õppehoonesse tulevad õpilaste jaoks kapid (üle 500 lukustatava kappi). Kapi omamise kohustust ei 
ole, see on pigem lisaks garderoobile õpilaste jaoks võimalus. Kapid on kooli vara. Kas sõlmida kapi kasutamiseks 
leping? Õigustatud peaks olema võtta  kapi kasutamise õiguse eest ka sümboolset (hooldus)tasu. 
 
6.  E-eksamiteks ettevalmistus 
 
Marek Sammul: Lähiaegsed kogemused e-testide tegemisel on muret tekitavad.  
Kool peab tagama õpilaste piisava ettevalmistuse e-eksamiteks.  
Vajadus on muretseda veel 1 klassitäis arvuteid, tagamaks tervele lennule e-eksamitel osalemise võimalus.  Samas 
jääksid arvutid õppeaasta jooksul kevadet ootama, kui just ei otsustata moodustada veel üks arvutiklass.  
 
7. Koha peal algatatud/tõstatatud teemad 
 
Kas Puiestee õppehoone ehitus on graafikus?    Marek Sammul: Jah, on graafikus. Tõrkeks osutus uue 

mööbli tellimus, mille tulemusena on kool sunnitud 
kasutusele võtma osa vanast mööblist.  

 
Kui palju õpilasi registreerus toitlustamisele? Marek Sammul: üle 70 % ehk üle 700 õpilase, mis on u 300 

õpilase võrra vähem eelnenud perioodist.  
 
 
 
Koosoleku juhataja:       Protokollija: 
Kalle Roio        Taimi Akkel 
/allkirjastatud digitaalselt/      /allkirjastatud digitaalselt/ 
 
 
 
 
 
 


